
Frågor till ordförande i Kultur och folkhälsonämnden i Hylte kommun. 

2023-03-16 mottog kommunfullmäktige en motion: Sporthall i Staffansboområdet. 

Fråga 1: När fick KFN denna för yttrande? 

I ett interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande står det att ordförande i KFN har 
haft träffat Hyltebruks tennisklubb.  

Fråga 2: Gav denna träff något konkret resultat? 

Fråga 3: Har ordförande i KFN träffat några fler föreningsföreträdare? 

I interpellationen frågad jag också vilka verksamheter sim planers i den nya hallen. Svaret på 
denna fråga var att denna fråga kommer utredningen att ge svar på. 

Fråga 4. Vilka utredningsdirektiv har tjänstepersonerna på kontoret fått angående funktioner 
i en ny hall? 

I min motion föreslog jag också att man skulle titta på möjligheterna till en ”OPS”-
finansiering. 

Fråga 5. Har politikerna i KFN haft uppe denna fråga? 
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